

ЦК Профспілки працівників освіти і науки України привертає увагу на необхідність дотримання трудових прав членів профспілки з числа працівників закладів та установ освіти у зв'язку з підвищенням з 1 січня 2018 року розміру прожиткового мінімуму на працездатну особу.

Відповідно абзацу третього примітки 1 Додатку 1 до постанови Кабінету Міністрів України від 30.08.2002 № 1298 «Про оплату праці працівників на основі Єдиної тарифної сітки розрядів і коефіцієнтів з оплати праці працівників установ, закладів та організацій окремих галузей бюджетної сфери», яким затверджено Єдину тарифну сітку розрядів і коефіцієнтів з оплати праці працівників установ, закладів та організацій окремих галузей бюджетної сфери, з урахуванням змін, внесених постановою Кабінету Міністрів України від 28.12.2016 № 1037 «Про оплату праці працівників установ, закладів та організацій окремих галузей бюджетної сфери», **посадові оклади (тарифні ставки, ставки заробітної плати) з 1 січня 2017 р. розраховуються виходячи з розміру посадового окладу (тарифної ставки) працівника 1 тарифного розряду, встановленого у розмірі прожиткового мінімуму для працездатних осіб на 1 січня календарного року.**

Посадові оклади (тарифні ставки, ставки заробітної плати) з 1 січня 2017 року розраховуються, виходячи з розміру посадового окладу (тарифної ставки) працівника 1 тарифного розряду, встановленого у розмірі прожиткового мінімуму для працездатних осіб на 1 січня календарного року.

Статтею 7 Закону України «Про Державний бюджет України на 2018 рік» **прожитковий мінімум для працездатних осіб з 1 січня 2018 року затверджено в розмірі 1762 гривні**

Згідно з приміткою 2 до **Додатку 1 до наказу Міносвіти № 557 посадові оклади (тарифні ставки) за розрядами Єдиної тарифної сітки** визначаються шляхом множення окладу (ставки) працівника 1 тарифного розряду на відповідний тарифний коефіцієнт.

У разі, коли посадовий оклад (тарифна ставка) визначений у гривнях з копійками, цифри до 0,5 – відкидаються, від 0,5 і вище – заокруглюються до однієї гривні.

Тому з 1 січня 2018 року розміри посадових окладів та ставок заробітної плати працівників закладів та установ освіти визначаються , виходячи з розміру посадового окладу працівника 1 тарифного розряду ЄТС 1762 гривні, тобто підвищуються на 10,125% з відповідним їх заокругленням

Розмір посадових окладів працівників, визначених за I тарифним розрядом ЄТС станом на 1.01.2018 – 1762 грн, мінімальна заробітна плата – 3723 грн.

Розміри посадових окладів за тарифними розрядами ЄТС у 2018 році

1 т.р. – 1762 гривні

2 т.р. – 1921 гривня

3 т.р. – 2079 гривень

4 т.р. – 2238 гривень

5 т.р. – 2396 гривень

6 т.р. – 2555 гривень

7 т.р. – 2713 гривні

8 т.р. – 2890 гривень

9 т.р. – 3048 гривень

10 т.р. – 3207 гривень

11 т.р. – 3471 гривня

12 т.р. – 3735 гривень

13 т.р. – 4000 гривень

14 т.р. – 4264 гривні

15 т.р. – 4546 гривень

16 т.р. – 4916 гривень

17 т.р. – 5286 гривень

18 т.р. – 5656 гривень

19 т.р. – 6026 гривень

20 т.р. – 6414 гривні

21 т.р. – 6784 гривні

22 т.р. – 7154 гривні

23 т.р. – 7524 гривні

24 т.р. – 7682 гривні

25 т.р. – 7947 гривень

За матеріалами сайту ЦК Профспілки працівників освіти і науки України